
Fra kommuneplanens samfunnsdel:

Bærum har tilgjengelige og inkluderende bo og
nærmiljøer og møteplasser

Derfor skal vi:
• Vere en pådriver for fleksible og tilgjengelige møteplasser, tilrettelagt

for sambruk

• Tilrettelegge for lokale møteplasser som skaper en opplevelse av
tilhørighet, inkludering og deltakelse

• Legge til rette for boliger for alle livsfaser i varierte og tlgjengelige
bomiljer

• Legge til rette for et bredt og mangfoldig kunst og kulturliv

Merk: I varierte bomiljøer. Altså ikke bare knutepunkt?

Innspillet er sendt inn av Skanska. De beskriver arealet som en del av Bekkestua. Vi mener det er på

Nadderud og langs en høyfrekvent buss trace og dermed helt i tråd med intensjonene i

area istrategien.

• Høyfrekvente busstraseer er linjer der bus.sene har  10  minutters
avganger i rushtid og 15 minuttersruter utenom rushtid.

Dagens arealpolitikk sker abevare småhusbebyggelse og LNF arealer. Det er prisverdig, men hvor

blir det av eldrepolitikken? På Nadderud gård er foreslåtte bebyggelse lagt i randsonen av

eksisterende bebyggelse og hage. Her burde vi få bo i sosiale og trygge seniorboliger.

Vi ønsker at våre behov vektlegges og at innspillet i Ola Valdres vei på Nadderud fremmes for

videre behandling i den pågående kommuneplanrulleringen.
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